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Ärende 7: Utvecklingsplan för Flemingsberg – beslut om 
samråd 
 
Vänsterpartiet välkomnar arbetet med utvecklingsplan för Flemingsberg. 
Vi menar att samrådsfasen är viktig för att inkludera medborgarna i arbetet 
med hur deras kommundelar ska utvecklas i framtiden. Det är också viktigt 
att inkludera civilsamhället i detta arbetet. Vi avser återkomma i ärendet 
när samrådsförfarandet är avslutat.  
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